



Styrelsemöte, Medicinska Föreningen

Tisdagen den 10 oktober 2017, kl. 17.15-20.00

Lokal: Rudbeckia, Växthuset.

Närvarande: Ebba, Julia, Axel, Kajsa, Danny, Shrusti, Olivia, Carl, Sigrid, Emma och Amanda (från kl. 17.40).

1. Mötets öppnande

Ordförande Ebba öppnar mötet kl. 17.28.

2. Val av justeringsperson

Sigrid väljs till justeringsperson.

3. Närvarande

Sekreteraren tar närvaro.

4. Adjungeringar

5. Förra styrelsemötets protokoll

Lägges till handlingarna.

6. Fastställande av dagordningen

Fastställs med tillägg av tre övriga punkter.

7. Bordlagda ärenden

Punkt 12 i dagordningen, ”Byon8”.

8. Nästa sociala event

ÄoPoP den 25e oktober.

8.1 Kajsa fixar fika till extramötet den 17 oktober.

8.2 Förslag på sociala event: Flammanfredag, quiz på KK och flammanburgare.

9. Informationspunkter från styrelsen

9.1 Shrusti: Danny och Shrusti har fixat klart månadens medlem. SF valdes, det uppskattade de väldigt mycket. Shrusti har också kollat i förrådet vad som behöver städas. Hon har planer på att reorganisera i förrådet.

9.2 Danny: Månadens medlem med Shrusti.

9.3 Kajsa: Har pratat med Medsex om att deras verksamhetsår ligger fel. De verkar tycka att det är okej att byta till samma som MF har.

9.4 Sigrid: Uppstart MF mot psykisk ohälsa, möte med Consensus och Medfaks övriga arbetsmiljöansvariga.

9.5 Olivia: SF-uttagning, anonymisera alla brev. Utvärderingsmöte imorgon,

Consensusmöte den 17/10. ÄoPoP-planeringen har dragit igång.



- 9.6** Emma: läkarrockar kom i fredags, delade ut dem m.h.a. några från styrelsen och utskottet. 73 av 75 uthämtade. LÄK-väskorna kom igår. Pratad med Emelie (produkt- och designansvarig från SLF), de var inte intresserade av något samarbete vad gäller profilprodukter. Emma väntar på offert på termosar och vita MF-påsar. Sponspolicy-möte på gång.
- 9.7** Julia och Axel: NatGU/OMSiS förra helgen. PUL idag, fokus på K2-tentan. Programledningen har gjort upp en plan med olika åtgärder – workshop med AT-läkare Camilla (som gjort kompendium för alla terminer på gamla curriculumet) om hur man gör sitt eget kompendium. Ledningen har frågat runt i temagrupper om hur man tänker kring tentafrågor, diskussion om att eventuellt undervisa i hur man ska tänka som student då man svarar på tentafrågor. Klassen vill ha mer amanuensstöd, det är dock svårt att genomföra då amanuenserna redan har mycket att göra. Inom NSPR arbetar man med videoföreläsningar om fysiologiska CNS, för de som kommer byta curriculum och således inte har läst fysiologiska CNS i T2 som de andra har gjort i K2. Det diskuterades också om det blivit ”information overload” på K2. Det framkom att en temagrupp hade fått in lite mer än vad man tänkt i kursplanen, detta ska åtgärdas. Man har också tänkt att flytta vissa högre cerebrala funktioner till K5 då patologin kommer. Tanken är också att möblera om terminen litegrann, så studenterna får mer tid till CNS. Då K2 också klagat på oengagerade basgruppshandledare diskuterades även detta, men enligt ansvariga kämpar de väldigt mycket med att engagera handledarna redan.
- Det uppkom också diskussion kring K1 och IPL1 då den kursen tenteras två gånger, både i form av en hemuppgift och på terminstantan. Det beslutades att det inte längre ska ingå i terminstantan för K1. Den 24/10 kl. 15.30 kommer Stergios hålla i information om decentraliseringen för K1, lokalen är Hasselqvist. Alla från styrelsen som är intresserade är välkomna att delta.
- 9.8** Amanda: förberedelser inför FUM, propositioner till FUM och nu protokollet från FUM. Var även på möte med Cornelia från SLF och dekanus angående Andreas Rousseaus pris. Även möte med MedSex (se nedan).
- 9.9** Carl: proposition till FUM.
- 9.10** Ebba: mail till Consensus ang. kåravtalet, decentraliseringen, kommunikation. Har också pratat med dekanus om att skicka brev till Region Östergötland med frågan om man funderat på att öka antalet AT-platser då grundutbildningen ska öka (8 stycken



extra, enligt regeringsbeslut). Dekanus kan hjälpa till så att brevet kommer till rätt person. Möte med MedSex: Ebba, Amanda och Olivia var på möte med MedSex angående deras valprocess. MedSex vill inkludera MF mer i valprocessen och göra den mer transparent. De vill att alla ansökande ska ha möjlighet till intervju. Förslaget just nu är att 1-2 personer från MF:s styrelsen tillsammans med nuvarande sexmästarinna och skattmästarinna går igenom intervjuer till de posterna. Dessa nomineras sedan till posterna på val-FUM, och där ska det finnas en tydlig och reell möjlighet att motkandidera. De två invalda intervjuar sedan resten av MedSex tillsammans med pateter för de specifika posterna. För att göra denna förändring behöver stadgeändringar göras, MedSex fick i uppgift att kolla över detta och komma med ett förslag på ändringar. Tanken är att stadgeförändringarna ska vara färdiga att presenteras på FUM i december. Styrelsen är behjälpliga med allt de kan vara behjälpliga med. MedSex skulle vilja tidigarelägga val-FUM på våren, så att nya MedSex kan väljas ut i tid till Festivallen. Detta är något som man inom övriga MF är mycket positiv till, tidigare har det varit MedSex som velat ha det senare. Förslag är torsdagen den 22/3, i början av våren får man dock låta kursrepresentanterna bestämma om de vill ha FUM på en torsdag eller en lördag. Det diskuterades också att MedSex inte har någon verksamhetsplan, detta är lite märkligt eftersom resten av MF har det och MedSex är med i verksamhetsberättelsen (som ska spegla verksamhetsplanen). MedSex skulle försöka skriva en sådan till i vår. Ebba påtalar också att det är Consensus-FUM den 26/10, motioner ska in senast den 12/10.

10. ÄoPoP

Är den 25/10. De som anordnar har gjort likadant som man gjorde sist vad gäller betalning, detta innebär att man betalar lika mycket oavsett om man är MF-medlem eller inte. Styrelsen ska också anmäla sig och betala. Olivia kollar med Consensus om vi kan låna en projektor av dem, isåfall kan vi fixa ett Kahoot!-quiz.

11. NatGU/OMSIS

NatGU (Nationellt GrundUtbildningsmöte): är 2 gånger/år. Programansvariga, VFU-samordnarna och UA representerar från Linköping (är ett möte mellan alla Svergies läkarprogram). Pratades bl.a. om ett 6-årigt läkarprogram. Planen är att detta ska startas hösten 2019. Jobbigt för LiU då detta skulle innebära att de skulle ha tre curriculum igång samtidigt. AT ska ersättas med BT (bastjänstgöring), som ska vara 1 år och lite mer valbar än AT. Man diskuterade också hur examinering i professionell utveckling (samtalskonst



etc.) ska ske på bästa sätt.

OMSiS (Ordförandekonventet för MedicinStuderande i Sverige): en av huvudpunkterna var psykisk ohälsa då det verkar vara ett problem på de flesta av Sveriges läkarprogram. De andra orterna var imponerade av vår broschyr. Man diskuterade digitala tentor, Linköping verkar vara den enda ort som inte har implementerat detta överhuvudtaget. Umeå t.ex. har endast digitala tentor. Finns en projektgrupp för detta även på LiU. En annan diskussionspunkt var VFU-schemat då vissa andra orter har även detta i timeedit. Skulle vara jätteskönt att slippa alla PDF-dokument som man använder på LiU i dagsläget. Man diskuterade också ackreditering av läkarprogrammet då USA bestämt att studenter som examineras efter 2023 ej får jobba i USA om utbildningen inte är ackrediterad.

Ackrediteringen innebär att man uppfyller ett antal krav, det är en kvalitetsstämpel, och den görs av UKÄ (universitetskanslersämbetet). Hittills har UKÄ sagt nej vilket är ett problem om vi vill att svenska läkarstudenter senare ska kunna jobba i USA.

12. Byon8

Styrelsen har fått en förfrågan om ett samarbete med Byon8, ett företag som arbetar för en typ av digitaliserad vård (diagnostisering). Företaget vill komma i kontakt med läkarstudenter för att rekrytera dem till deras diagnostiska team som lägger grunden för diagnostiseringen. Studenterna får pengar för varje diagnos de gör, och tanken är att de ska kunna arbeta med detta samtidigt som de pluggar. Styrelsen är överens om att potentialen är mycket stor, kanske kan man till och med generera ett bättre studieresultat genom att man inspirera studenterna att plugga. O andra sidan är det lite som fortfarande är oklart, hur mycket information ingår i en diagnos? Vilka källhänvisningar ska man ha (kurslitteratur eller vetenskapliga artiklar)? Dessutom har styrelsen tidigare tagit avstånd från att promota extrajobb eftersom studierna ska vara på 100 %. Dock är detta inte helt skilt från studierna, framför allt inte om det ena kan förbättra det andra. För några år sedan hade Byon8 ett samarbete med MF då Byon8 hade en informationskväll tillsammans med MF, för detta fick MF 3000 kr. Om vi ska ha ett kontinuerligt samarbete bör detta generera mer pengar, framför allt eftersom vi får ca 25 000 från Ambio för ungefär samma jobb. Styrelsen beslutar om att föreslå 15 000 kr i ersättning från Byon8.

13. Andreas Rousseaus pris

Är ett pris som instiftades 2012 och som är tänkt till föreläsare som inspirerat utöver det extra. Är till minne för Andreas Rousseau, en mycket uppskattad psykiatriker och föreläsare som dog 2012. Amanda var på möte med Cornelia från SLF samt dekanus angående detta



då det tidigare ej skötts så bra vad gäller nomineringar. Priset har kommit lite i skymundan, både från MF:s, SLF:s och universitetets sida. Amanda tryckte under mötet på att försöka skapa en rutin som är självvullande, så att man inte behöver uppfinna hjulet varje år. SLF och MF ska presentera 2-4 kandidater den 1 december, valperioden är således förslagsvis i november. Amanda ska utforma ett förslag på ett nomineringsformulär som MF:s och SLF:s styrelse ska kolla på, dekanus mailar sedan Lotta och ser till att nomineringsformuläret kommer ut både på mail och på LISAM. MedFaks kommunikationsansvarig Johan Jäger finns till hjälp för att göra planscher. Amanda tar hjälp av Carl och även Shrusti vid behov. Eftersom nomineringsperioden är i november passar det också bra att ta upp på kaffemåndagen i november.

14. Datum för val-FUM

Styrelsen är eniga om att det nog är bättre att ha det på en torsdag denna gång, viktigt att många kan komma. Styrelsen beslutar om att ha val-FUM torsdagen den 7/12. Amanda skickar ut datumet till valberedningen.

15. Locka medlemmar

Dålig täckning i K2, finns bara två kursrepresentanter och ingen av dessa är medlemmar. Styrelsen behöver gå ut till K2 och informera, samt välja två suppleanter. Axel tycker vi ska trycka på vad UA har gjort för nuvarande K3.

Andra tankar om att locka medlemmar: LÄK-väskan, har hittills kostat 330kr för medlemmar och 360kr för icke-medlemmar. Väskan kostar 305kr att köpa in för MF, ett 10 %-igt tillägg skulle innebära att den kostar 335 kr. Vi har ca 160 väskor, de kommer bara säljas på hösten (förutsatt att alla går åt). Styrelsen beslutar att byta namn från LÄK-väskan till MF-väskan för att tydliggöra att det är MF som säljer väskan. Styrelsen diskuterar priset på väskan, att sälja den dyrare till icke-medlemmar. Fördelen är att vi tjänar mer pengar som vi sedan kan återinvestera i medlemmarna. Man diskuterar också ifall endast MF-medlemmar ska få köpa väskan, vissa kommer dock inte bli medlemmar ändå utan bara avstå från att köpa väskan. Det skulle locka folk att bli medlemmar men frågan är om MF blir mer attraktivt om vi tvingar studenterna att bli medlemmar för att få köpa våra produkter? Styrelsen röstar om att väskan ska säljas till alla, även icke-MF-medlemmar, men att medlemmar ska få förtur. Styrelsen beslutar om att väskan ska kosta 335 kr för medlemmar och 435 kr för icke-medlemmar. Säljs på onsdag lunch. De som kan är: Olivia, Emma, Shrusti, Danny och Carl.



16. Sociala medier

Hela styrelsen är presenterad på Instagram nu.

17. Övriga punkter

17.1 MF mot psykisk ohälsa: samarbete med Psykologisation, det har förekommit flertalet självmord på universitetet sedan sommaren.

17.2 Samarbete med SLF: Vi samarbetar med SLF vad gäller flera punkter, bl.a. Andreas Rousseaus pris, olämpliga handledare. De vill gärna bli mer delaktiga i decentraliseringen men styrelsen känner just nu att man inte har tid för ett möte endast för att informera dem om hur allting ligger till. Däremot kan vi informera om att de kan närvara på informationstillfället för K1 den 24/10. SLF vill också gärna vara med om vi ska skriva något brev till Region Östergötland gällande AT.

17.3 Uppföljning arbetsgrupper: Sigrid, temaveckan, styrelsehoodies. Sigrid upplevde att flera inte ville ha hoodies, men vid röstning inom styrelsen vill alla förutom Amanda och Kajsa ha en hoodie. Decentraliseringsgrupperna är på g, grupperna ska försöka förbereda inför det extrainsatta mötet nästa tisdag. Carl har börjat skriva på en Lika-behandlingsplan. Styrelsen upplever generellt att det är svårt att hinna med en del av arbetsgrupperna.

18. Utvärdering

19. Nästa möte

Nästa tisdag den 17/10, extrainsatt decentraliseringsmöte. Kl. 17.15 i Rudbeckia.

20. Mötets avslutande

Ordförande Ebba avslutar mötet kl. 20.12.